
          

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt)
Indiener: Marcellino Kropman

Datum indiening vraag: 28 oktober 2019

Datum verzending antwoord: 4 november 2019

Commissievergadering van:                                                               

Raadsvergadering van: 5 november 2020 (agendapunt 6)
Formulering:

Op de investeringslijst 2020 staat onder het kopje “Onderzoek en communicatie 
watertakenplan 2020” en “Onderzoek en communicatie watertakenplan 2021” met daarbij 
de resp. De bedragen 607.500 en 450.000. 

In de perspectiefnota wordt op pagina 17 tweede bullet daarover een korte toelichting 
gegeven. 

In het Watertakenplan staat er op pagina 40 in het totaaloverzicht voor onderzoeken in 
2020 en 2021 bedragen van resp. 160.000 en 100.000.  Echter voor onderzoeken staat 
alleen in het overzicht op pagina 29 en 30 een bedrag van 75.000 genoemd voor 2019.

Bij de behandeling van het watertakenplan in de commissievergadering van 28-11-2019 
is toegezegd dat de Raad jaarlijkse update van het watertakenplan zal worden voor 
gelegd. Dit was met name gevraagd omdat er in 2019 een onderzoek stond gepland 
waarvan de uitkomsten in 2020 verwacht werden. Bovendien zou de 2% autonome 
stijging van de rioolheffing alleen met een onderbouwing en een risicoanalyse worden 
door gevoerd

Vraag: Waar komen op de investeringslijst 2020 de investeringsbedragen 607.500 en 
450.000 onder het kopje “Onderzoek en communicatie watertakenplan 2020” en 
“Onderzoek en communicatie watertakenplan 2021”vandaan?

Antwoord:
Deze komen uit het watertakenplan 2019 – 2023 (pagina 29 en 30). Het gaat hier over 
diverse maatregelen (bijvoorbeeld klimaatbestendig inrichten van schoolpleinen), 
onderzoeken (zoals stresstesten droogte, hitte en wateroverlast) en 
communicatieactiviteiten (bijvoorbeeld over ongewenste stoffen in het riool, zoals 
medicijnen en papieren doekjes) die we samen met het Waterschap Rijn en IJssel 
uitvoeren.

Volgens onze laatste planning voeren we in 2019 en 2020 voor € 345.000 aan 
activiteiten uit en het Waterschap Rijn en IJssel voor € 262.500 (samen  € 607.500). In 
2021 en 2022 voeren we € 260.000 aan activiteiten uit en het Waterschap Rijn en 
IJssel voor € 190.000 (samen € 450.000).

Wij investeren in deze periode dus (€ 345.000 + € 260.000 =) € 605.000. Het 
Waterschap Rijn en IJssel investeert in deze periode (€ 262.500 + € 190.000 =) 
€450.000 zoals opgenomen in het Watertakenplan. Omdat wij de activiteiten/kosten 
die voor rekening komen van het waterschap voorfinancieren, hebben wij deze kosten 
ook opgenomen op investeringslijst 2020. Deze investering/bijdrage krijgen wij dus 
terug van het waterschap. Het was beter geweest als we dit ook hadden vermeld op 
de investeringslijst. 
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Vraag: Wanneer en door wie is besloten om deze investeringen te gaan doen?

Antwoord:
Op 23 oktober 2018 heeft de gemeenteraad de Watervisie 2030 en op 11 december 
2018 het Watertakenplan 2019 – 2023 vastgesteld.

Vraag: Wanneer vindt de update van het Watertakenplan plaats?

Antwoord:
We stellen een nieuw (geactualiseerd) watertakenplan op na de planperiode (2023). 
De wethouder heeft toegezegd om jaarlijks een update te geven over de uitvoering van 
het watertakenplan. Dit geven wij vorm via de jaarlijkse planning en control (P&C) 
cyclus. Dat betekent dat wij via de jaarrekening en de bestuursrapportage hierover 
rapporteren aan de gemeenteraad. Eventuele gevolgen (voor de rioolheffing) kunnen 
dan meegenomen worden in de perspectiefnota en begroting.

Vraag: Welke inspanningen zijn er gedaan om de autonome groei van de rioolheffing 
van 2% te laten vervallen?

Antwoord:
Inspanningen om de stijging van de rioolheffing te laten vervallen kunnen alleen 
betrekking hebben op het niet uitvoeren van bepaalde geplande investeringen. En dan 
bedoelen we niet het opschuiven, maar het volledig niet meer doen van investeringen. 
Voor 2020 en 2021 zijn er uit de inventarisaties geen investeringen gekomen die niet 
uitgevoerd hoeven worden. Als de komende jaren blijkt dat een investering goedkoper 
uitvalt of we een andere niet voorziene meevaller hebben dan kan een verhoging 
mogelijk (eenmalig) achterwege blijven. Dit is pas achteraf vast te stellen. Dit 
evalueren we zoals ook hierboven beantwoord ieder jaar.

Vraag: Is er inmiddels een risicoanalyse gemaakt met betrekking tot de activiteiten uit 
het Watertakenplan? 

Antwoord:
Zoals beschreven in het watertakenplan en toegelicht in onze brief van 7 december 
2018 aan de gemeenteraad passen wij, waar mogelijk, risico gestuurd beheer toe. Dat 
wil zeggen dat we niet meer automatisch vervangen op basis van economische 
levensduur, maar op basis van de technische levensduur en de actualiteit. Natuurlijk 
zonder dat de kwaliteit en betrouwbaarheid van ons rioolstelsel in het geding komt. 
Mocht dit leiden tot een eventueel andere (toekomstige) investeringsbehoefte dan 
komen we hier op terug via de hierboven genoemde P&C cyclus.

Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 

staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 

feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.
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